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Svenska Beagleklubben  

Org.nr 802403 – 6645 

Protokoll  

Art: Styrelsemöte nr 4 efter BF 2024 Tid: torsdag 3 oktober kl 18.30 

Plats: Via Teems  

Närvarande:   Micael Algotsson  Ordförande   

  Leif Festin    V. ordförande   

  Elisabeth Lewthwaite  Kassör   

  Katarina Hedman  Sekreterare   

  Folke Johansson  Ledamot    

  Camilla Gääw   Ledamot   

  Jan Olsson    Suppleant  

  Roland Backlund  Suppleant  

  Göte Karlström  Suppleant  

Anmält förhinder: Madeleine Bäck och Emelie Lök 

1. Sammanträdet öppnas 

Ordförande öppnar mötet 

 

2. Fastställande av dagordning  

Dagordningen godkänns 

 

3. Val av justerare  

Jan Olsson väljs till justerare för mötet 

 

4. Föregående mötesprotokoll  

Godkänns och läggs till handlingarna 

 

Ansökan hos Patent och registreringsverket för ansvarig utgivare klar nu.  

 

5. Kassarapport  

Elisabeth redovisar kassarapporten. 

 

6. Inkomna skrivelser/svar  
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818 2024-08-13 Patric Ragnarsson Ansökan om utökat 
rasregister 

Vanlig 
post 

819 2024-08-13 SKK Föreningskommitté Inbjudan utbildning 
årsmötesordföranden 

 

820 2024-08-21 SKK Uppfödarkommitten  Icke hänvisning  

821 2024-09-02 SKK Svante Frisk Snabb hantering av 
Oacceptabelt beteende 

UstK 

822 2024-09-09 SKK Ewa Påminnelse – inför 
regelrevidering 

JpK 

823 2024-09-10 SKK Eva Lönn Disciplinnämden Beslut om ärenden   

824 2024-09-11 SKK Avelskommitten Inbjudan helgkurs för 
avelsfunktionärer 

AK 

825 2024-09-18 SKK Ulrika Henriksson Brev till domaransvariga UtstK 

826 2024-09-19 SKK Kjell Svensson CS protokoll 4-2024  

827 2024-09-20 SKK Lotten Rönnquist Icke hänvisning  

828 2024-09-18 SKK  Tips om Webinarium LA 

829 2024-09-26 SKK Susanna Hallgren Info ang avgifter för 
utställning, prov och tävling 
2025 

LA 

830 2024-10-03 Jakt o vapen, Johan Erbjudande om samarbete  

 

 

7. AU-ärenden 

Inga AU-ärenden till detta möte 

 

8. JpK-ärenden 

Hade möte 19 sept. 

 

SKK jakthundskommitten – möte – Kom ihåg att inte annonsera exakt var tävlingar ska 

vara pga risk för skadegörelse mm. Ej olämpliga bilder och filmer. Håll god etik.  

Två klubbar saknar drevprovsansvarig. Uppmaning till alla LA att man bör vara tydlig på 

alla hemsidor att ha en tydlighet i vem som är drevprovsansvarig så att kontakten blir 

lättare. Rapportera gärna in vem i LA som är drevprovsansvarig. 

 

Regelrevideringen har dragit igång. 

 

SKK start: utveckling, flera klubbar har gått med. Viktigt att man kan ta ut data efteråt. 

Vissa data stambokförs inte men är viktiga för rasklubben.  
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9. ViltsK-ärenden 

 

232 hundar har gått prov hittills. Ev möte med alla viltspåransvariga för att hitta en 

efterträdare till Göte R. 

 

10. UtsK-ärenden 

UtstK kunde inte närvara detta möte. 

Högt tryck på utställningar, flera med mer än 40 anmälda, vilket är roligt. 

 

11.  AK-ärenden 

Inga nya ärenden. Arbetet med RAS börjar 

 

12.  RedK-ärenden 

Nya uppdateringar, bla utställningssidan. 

JpK skall skriva presentationer till nästa Beagle-tidning. 

Beslut om att Christoffer får ta ut en medlemslista för att kunna skicka ut tidningen. 

SKK är meddelade. 

 

13.  Klövkampen 2024 

 

Jpk föreslåt att ställa in säsongen 2024-2025 års klövkamp pga att inget LA har 

möjlighet att arrangera det denna säsong. BCS beslutar enligt JpK förslag.  

 

Några klubbar har meddelat att de kan tänka sig att arrangera klövkampen under nästa 

säsong.  

 

BCS uppdrar att JpK ska se över uttagningsförfarandet till nästa säsong samt  

uttagningsmetoden så att den liknar uttagningen till Har-SM. Mötets mening är att 

klövkampen bör gå i mitten på november och uttagningen bör ske i oktober så att fler 

klubbar i Sverige ska kunna vara värd för klövkampen. Förslaget skall vara klart till BCS 

möte 28 november 2024. 

 

14.  Har-SM 2024 

Gävle-Dala arrangerar i år. Det behövs fler domare, ev får LA skicka med domare. Sven 

Granström leder fullmäktige.  
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15. NordM 2024 

Norge, info finns på facebook.  

 

16. Milersättning 

Olika arrangemang har olika milersättning vilket blir ett problem. Vi måste utreda när 

vilken milersättning gäller. Frågan bordläggs till nästa möte. Elisabeth, Katarina och 

Micael hjälps åt att leta information och bereda ärendet till nästa möte. 

 

17.  Övriga frågor  

Profilmaterial – webshop. Vi utreder vidare vilken lösning som är bäst med tanke på 

fraktmöjlighet och porto.  

 

Sammanslagningar av LA kan komma att behövas i framtiden pga problem med att fylla 

styrelserna, initiativet måste komma från respektive LA till BCS. 

 

Mail från Allt om Jakt och vapen, angående erbjudande om marknadsföring och 

livesändningar från våra mästerskap. Micael tar kontakt och utreder möjliga kostnader. 

 

JpK har tagit kontakt med Tracker angående sponsring av licenser till jaktprovsdomare 

inom klubben. I år är det inte möjligt, men nästa år kan det vara möjligt med en 

sponsring. Leif tar ny kontakt i början på 2025. 

 

18. Nästa möte   

 

28 nov torsdag, 19.30, TEAMS, Katarina H bjuder in till möte. 

 

19. Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackar för idag och avslutar mötet. 

 J
O

, M
A,

 IK
H

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k




